
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S- 419 (19int01490) 
 
Datum indiening: 02-04-2019  
 
Onderwerp:  Logistiek milieustraat Elst en dialoog met omwonenden/wijkplatform 
 
Naam indiener: Ard op de Weegh 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding 
De herinrichting van de milieustraat is al langer een slepende kwestie. Reeds bij de behan-
deling van het raadsvoorstel in de raad, bijna 2 jaar geleden, had de raad geen goed gevoel 
bij wat voorlag. Omdat het ging om details in de uitvoering, volstond de raad met de opdracht 
van “om toekomstbestendige milieustraten te realiseren” en de afspraak dat na 1 jaar 
evaluatie zou plaatsvinden (amendement 21). 
 
In eerste instantie kreeg de raad diverse klachten van omwonenden over de aanpassingen 
van de milieustraat zelf, waarbij omwonenden ontevreden waren over hoe ze hierbij 
betrokken werden en hoe hun klachten werden afgehandeld (beantwoording S-333). 
 
In tweede instantie waren er klachten over de verkeersafwikkeling (beantwoording S-355). 
Gevraagd naar de evaluatie werd aangegeven dat de oorspronkelijk voorziene evaluatie 
werd uitgesteld naar oktober 2018. Eind oktober volgde een memo over de voortgang van de 
werkzaamheden aan de milieustraat. Gemeld werd o.a. “We werken aan het veiliger maken 
van de ingang aan de Grote Molenstraat.” 
 
In januari 2019 volgde een nieuw memo. Over de verkeersveiligheid wordt hierin gemeld: 
“Verkeersveiligheid Grote Molenstraat en milieustraat: Aanpassingen aan de huidige inrit, 
en de beschikbare ruimte, zullen het probleem rondom de verkeersdrukte niet oplossen. 
Wel zijn de mogelijkheden besproken om de situatie aan de Grote Molenstraat zowel 
voor gemotoriseerd verkeer als fietsers zo veilig mogelijk te maken. De te nemen 
maatregelen worden nu nog verder uitgewerkt voordat ze worden uitgevoerd.” 
 
Met name op de zaterdagen was er deze en vorige week weer filevorming op de milieustraat 
en de Grote Molenstraat te Elst.  
Wij begrijpen uit kontakten met het Wijkplatform Elst Noord dat bij hen de maat 
langzamerhand vol is. Een jaar geleden zijn door hen uitgebreid suggesties gedaan voor 
oplossingen. Hun gevoel was destijds dat er weinig waardering was voor de lokale 
ervaringskennis en dat er niet echt een dialoog over mogelijk was. Volstaan werd met de 
stelling dat begin 2019 de problemen zouden zijn opgelost, waarvan nu blijkt dat dit niet het 
geval is. 
 
Vragen: 

- Hoe denkt het College de huidige problemen op te lossen en op welke termijn? 
- Hoe gaat het College hierbij omwonenden en/of het wijkplatform Elst Noord zo 

betrekken dat men zich ook werkelijk gehoord voelt? 
 
Ondertekening: 
Ard op de Weegh  Burgerbelangen Overbetuwe (BOB) 

https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=overbetuwe&id=87141e95-29ee-4a05-8441-c3cc510fa4d3
https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=overbetuwe&id=28a94dd9-10ec-4a7e-b99d-08adb367426f
https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=overbetuwe&id=cf067e22-1a7a-442d-89c4-d02893b39b6e
https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=overbetuwe&id=6807c1fe-50fa-4125-8ec7-ae1137dd7310
https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=overbetuwe&id=6807c1fe-50fa-4125-8ec7-ae1137dd7310
https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=overbetuwe&id=89c5d08d-25f0-4df7-ba5f-4ca0cfdba203

